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Zápis 

z 3. zasedání Řídicího výboru MAP Hlučínsko východ  

 
Datum: 4.1.2017 
Místo konání: ZŠ Hlučín Rovniny 
Přítomni: viz přiložená prezenční listina 
 
 

1. Úvodem uvítal účastníky ředitel školy Miroslav Všetečka.   

Jednání zahájil a řídil výkonný manažer projektu Petr Ruhswurm.  Uvítal hosty a jmenovitě 
přivítal Sylvu Sládečkovou (zástupce ITI a vedoucí odboru školství Magistrátu města Ostravy) 
a Barboru Cáblovou (vedoucí odboru rozvoje, pod který spadá odbor školství kultury a sportu 
MěÚ Hlučín) 
Skrutátorkou byla zvolena  Křižáková, zapisovatelem Zdeněk Fischer.  
 
Jednání se účastnilo 21 členů (67% z celkového počtu); ŘV je usnášeníschopný. 
 
2. P. Ruhswurm okomentoval dosavadní výstupy MAP, plánované aktivity realizačního týmu, 
činnost Pracovních skupin a pracovní verzi Akčního plánu, kterou účastníci zasedání obdrželi 
společně s pozvánkou v elektronické formě  v prosinci 2016. Tato verze akčního plánu byla  
ŘV schválena (hlasování: 20 pro, 1 zdržel se) 
 
3. Radim Lokoč  hovořil o vzdělávání z IROP prostřednictvím MAS. Komentoval postup 
přípravy výzev, hlavní podporované aktivity a vazby mezi IROP a ITI.  
 
4. Na vlastní žádost odstoupila z funkce dosavadní předsedkyně ŘV Alena Münstrová. Novým 
předsedou ŘV byl zvolen Miroslav Všetečka (hlasování: 20 pro, 1 zdržel se). Zvolený M. 
Všetečka funkci přijal. 
 
5. ŘV jednomyslně schválil předloženou aktualizovanou verzi strategického rámce  
a investičních záměrů MAP do roku 2023. 



 
6. ŘV jednomyslně schválil  Usnesení z 3. zasedání Řídicího výboru MAP, které tvoří přílohu 
tohoto zápisu. 
 
7. Diskuse 
Sylva Sládečková hovořila o postupu přípravy projektů v rámci ITI, týká se 9 obcí Hlučínska, 
které jsou zařazeny mezi potenciální příjemce podpory z ITI Ostravsko 
(http://www.itiostravsko.cz/). Uzávěrka aktuálního kola žádostí bude 30.9.2017. 
Předpokládané druhé výzvy IROP nebudou vyhlašovány s ohledem na značný převis již 
předložených žádostí. 
 
Dagmar Quisková  

- zdůraznila podporu rozvoje mimoškolních aktivit,  
- MAP bude mít platnost širšího strategického dokumentu nejen pro strukturální 

fondy, ale pro ostatní dotační tituly (národní a pod ) 
- informovala o přípravě jarního výjezdního jednání vedení škol a zřizovatelů, 

zaměřeného na výměnu zkušeností s vybranou partnerskou MAS a sdílení příkladů 
dobré praxe přípravy  MAP 

- poukázala na potřebu doplnění Akčního plánu o spolupráci s rodiči 
 
 
 
 
 
Zapsal: Z. Fischer 
Kontrola zápisu: P. Ruhswurm 
 
Přílohy: 
Prezenční listina účastníků 
Usnesení 


